
Grönadals Samfällighetsförening 
 

Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening, 2018-12-12 
 

 

Plats:  Mor Mias väg 23 – Anders Bäckström Kl. 18.30 

 

 

Närvarande: AO - Anders Ovander, AB - Anders Bäckström, LN - Linda Nilsson,  

  IP - Ingvar Petersson, JH - Joakim Hill och JO - Jim Olander 

  Frånvarande: AS - Anders Stark och RS - Roland Svensson 

 

 

Vägförkortningar:  SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg, MSV = Märlspiksvägen, 

SBS = Sjöbrisstigen, KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarvägen, 

GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen, MJV = Mjöviksvägen 

 

§ 1 Sammanträdet öppnades. 

Ordförande Anders Ovander hälsade alla välkomna till mötet.  

 

§ 2 Till protokolljusterare valdes Jim Olander 

 

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 4 Igenläggning av dike på SSV:  

Förslag har inkommit från fastighetsägare på SSV 3 att lägga ner rör och fylla igen diket 

utefter hela tomtgränsen mot gatan. Styrelsen är principiellt emot denna typ av förfarande då 

vattenavrinningen från omkringliggande marker blir sämre och själva gatan kan bli 

underminerad. Se bilaga. 

 

§ 5 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde 2018-10-04 och förde detta till 

handlingarna. 

 

§ 6 Ekonomisk rapport: 

På kontot denna dag 522128 kr. Efter debitering till samtliga fastigheter har det inkommit 

197110 kr. 17 fastigheter har ännu inte betalat, vilka kommer få en påminnelse snarast. 

Inom området finns 262 fastigheter varav 46 fritidshus och 4 obebyggda tomter. 

   

§ 7 Övriga rapporter: 

§ 7:1  DMV 66-75 (södra grönområdet) – Beslutad röjning av området kvarstår och 

arbetet kommer ske under vinterperioden. Grannar är vidtalade och är informerade om 

arbetet. JH ansvarar och samordnar. 

 

§ 7:2  Asfaltsskadorna som påtalades vid cykelmötet 26 aug är fortfarande inte lagade på 

grund av diskussion med ansvariga. Denna fråga hanteras av JO. 

 

§ 7:3  Med hjälp av inlånad frontlastare har IP fixat dikeskanter vid GDV 7 (nybygget), 

diket i korsningen GDV/MMV, diket i backen på MMV norra, samt väg och parkering 

vid Grönadals brygga. Vägföreningen bekostar på styrelsens beslut en tank diesel som 

hyra av frontlastaren 1000 kr. 

 



§ 7:4  Tack till Ingvar som lagat ett stort potthål på DMV mellan den branta backen och 

MJV, samt tagit bort utstickande grenar på DMV 51. 

 

§ 7:5  Efter röjning i triangeln på DMV ligger sly, grenar och ris kvar, vilket kommer tas 

bort med hjälp av lastbil. JO ansvarar för detta. 

           

§ 8  Vägbulor, siktröjningar och hastighetsmätningar: 

§ 8:1  GDV/MMV – Häcken i korsningen är alldeles för hög vilket ger mycket dålig sikt. 

Spegeln är ofta immig och frostig under den kalla perioden och en åtgärd är mycket akut. 

AO ansvarar. 

 

§ 8:2  Hastighetsmätningarna fortsätter kontinuerligt utefter våra vägar. Mätaren har varit 

placerad på GDV 67 i sex veckor och avläst hastigheter åt båda hållen. 24700 mätningar 

visar att 250 passager givit hastigheter över 50 km/tim (max 62 km/tim) och cirka 90% 

körde mellan 25-35 km/tim. Man får väl anse att hastigheterna i så fall är acceptabla. 

Mätaren kommer att flyttas till ny plats efter nyår. AB och JH mäter vidare. 

 

§ 8:3  Sikten i kurvan vid DMV 64-67 har börjats uppfattas som skymd. Beslutades att 

AO och AB inspekterar detta och vidtar lämpliga åtgärder. 

 

§ 8:4  I slänten ovanför Bäckstigen i höjd med DMV 11 finns risk för att stora stenar kan 

rulla ner över gångstigen efter markarbeten. JO kommer se över detta. 

 

§ 8:5  Vägbelysning. Just nu 7 trasiga stolpar. Planerad översyn i januari. Provlampa av 

LED-typ inköpt. IP har råkoll och ansvarar. 

 

§ 9  Trafiksäkerhetsgenomgång med kommunen: 

Kommunens trafikingenjör Johan Lindh skulle besökt oss den 18 oktober men fick tyvärr 

förhinder. Ny tid kommer bokas. Vi önskar då tillsammans inspektera vägbulor, väglådor 

och andra farthinder samt hastighetsnivåer för att få professionella synpunkter vilka regler 

som gäller. Speciellt kommer läget på Dalamadsvägen att studeras. AO bokar mötet. 

 

§ 10  Övriga ärenden:  

Hemsidan – Hantering av vår hemsida har hittills gjorts ideellt av RS, ett mycket 

uppskattat jobb med fina bilder och bra kommentarer. Beslutades att AO och RS ska ha ett 

eget möte hur vi i fortsättningen ska sköta denna viktiga informationskälla. 

 

§ 11   Nästa två styrelsemöten är torsdag 14 februari 2019, kl.18.30 hos Anders Ovander och 

torsdag den 11 april 2019, kl.18.30 hos Linda Nilsson 

 

§ 12 Mötet avslutades. Stort tack till AO som ordnat julinspirerad landgång och julmust.  

 

 

 

 

 

 

       Anders Bäckström  Anders Ovander  Jim Olander    

 sekreterare    ordförande   justeringsman 


